
 

 

 

Jaarverslag 2023 
 

 

 

   

 
 

    

 

Scootmobielvereniging 
De Stokvisrijders 

 
 
           
 

                                 
 
 
 
 



Bestuurszaken 
Voor het bestuur was 2023 geen gemakkelijk jaar. 
Alle bestuursleden werden wisselend geconfronteerd met ziekte of moeilijke 
persoonlijke omstandigheden. Onderling werd veel opgevangen maar makkelijk  
was dat niet altijd. Er werd veel creativiteit gevraagd om te zorgen dat de 
gebruikelijke activiteiten doorgang konden vinden. Diverse leden en vrijwilligers 
boden ruggensteun waar dat kon en dit werd als zeer positief ervaren. 
 
Het bestuur heeft met spijt in het hart het besluit genomen om geen jaarlijks 
uitstapje meer te organiseren. De energie hiervoor is niet meer op te brengen, er 
zijn hoge kosten aan verbonden en bovendien wordt helaas geconstateerd dat de 
kwetsbaarheid van veel leden is toegenomen, waardoor het niet langer 
verantwoord is om deze activiteit te organiseren. 
 
In de loop van 2023 namen wij afscheid van een aantal leden en vrijwilligers 
vanwege gezondheid of verhuizing. Wij kregen bericht van het overlijden van  
dhr. van Diesen, dhr. Vos, dhr. Blokvoort en mevr. Wagenaar, echtgenote en 
moeder van onze leden dhr. B. Wagenaar en mevr. B. Wagenaar. 
Het ledental nam in het verslagjaar af van ruim 50 in januari naar 40 personen per 
31 december. Bekend is dat het aantal schommelt door de jaren heen en het 
bestuur verwacht in voorjaar 2024 weer een toename, mede vanwege de viering 
van ons Lustrum.  
Dhr. J. Burger gaf te kennen per 1 januari te willen stoppen met zijn 
bestuursfunctie. Het bestuur bedankt hem voor zijn jarenlange bijdrage aan de 
Vereniging en zal met een voorstel komen aan de Algemene Ledenvergadering over 
de bestuursopvolging in het nieuwe jaar.  
 
In dit Jaarverslag wil het bestuur graag onderstrepen hoe blij De Stokvisrijders zijn 
met het “dak boven ons hoofd”. Waar overal de kosten stijgen voor het gebruik van 
ruimten, boft de Vereniging met de warme steun van Zorggroep Solis. Wij zijn 
reeds jaren welkom in St. Jurriën voor onze soos- en bingo middagen. En inmiddels 
zijn wij te gast in P.W. Janssen voor onze maandelijkse bestuursvergadering en 
twee jaarlijkse bijeenkomst van de Verkeersregelaars. Een hartelijk dank voor dit 
dak is hier echt op zijn plaats. 
 
Op allerlei gebied zijn er positieve en leuke contacten geweest. Regelmatig overleg 
met de gemeenten Deventer en Voorst over de afspraken rond de tochten, met 
Fooruit over de Scootmobieltrainingen en met E.T.T. over de Avond Fiets4daagse. 
Informatie werd verspreid via onze website, facebookpagina, de Horizon, Voorster 
Nieuws en Kijk in de Kernen. 
 
Het bestuur: 
Wilma Kok (voorzitter), Helmi Lever (vicevoorzitter),  
Wilma Binnendijk (secretaris), Riekie v.d. Velde (penningmeester),  
Duco Saadhoff (lid), Joke v. Tongeren (lid), John Burger (lid) 
Dick Joustra (vertegenwoordiger namens de Verkeersregelaars) 
 

 



Vrijwilligers 

Het is een gegeven: zonder vrijwilligers kunnen De Stokvisrijders niet rijden! 
Ongeveer 25 vrijwilligers staan altijd klaar om de Vereniging te ondersteunen.   
Het bestuur is enorm blij dat zich steeds opnieuw weer gemotiveerde mensen 
aanmelden om te helpen. In november werden wij verrast door de nominatie voor 
de Deventer Vrijwilligersprijs en de onderstaande tekst hebben wij graag en trots 
gedeeld onder onze vrijwilligers. 
 

Beste Scootmobielverenging De Stokvisrijders, 

 

Met genoegen willen wij u informeren dat uw organisatie is voorgedragen voor de 

waarderingsprijs voor vrijwilligersorganisaties. Deze voordracht is afkomstig van een zeer 

betrokken persoon die uw organisatie van harte steunt, en dat verdient zeker erkenning! 

Deze persoon waardeert uw organisatie vanwege het voortreffelijke werk dat jullie verrichten 

en het belangrijke maatschappelijke doel dat jullie dienen. Wij delen deze waardering en 

erkennen de waardevolle bijdrage die uw organisatie levert.  

 

Echter, gezien het grote aantal voordrachten, is het spijtig te moeten mededelen dat slechts 

vier organisaties doorgaan naar de volgende ronde en uw organisatie daar helaas niet bij zit 

dit jaar. Wilt u weten welke organisaties dit zijn? Houd dan onze nieuwspagina nauwlettend 

in de gaten. Op 23 november zal de wethouder, Rob de Geest bekendmaken welke 

organisaties de prijs in de wacht slepen. 

 

Het is inspirerend om te zien dat jullie zulke toegewijde vrijwilligers hebben.  

Met vriendelijke groeten,  namens de gemeente Deventer en Team Deventer Doet 

 

Vrijwilligers C. Balster, R. de Mooij, R. Lübbe, G. Brendel en H. Klunder kregen een 
plant aangeboden.  
 
 

Tochten 

In het voorgaande jaar werd voor het eerst duidelijk dat de klimaatveranderingen 
gevolgen zullen hebben voor de tochten. Ook in het verslagjaar bleek dit opnieuw. 
Zo werd de zomertocht van juli geschrapt wegens de hitte en toen deze alsnog half 
augustus werd gereden was het kletsnat. Het verschuiven van tochten vraagt een 
grote flexibiliteit van onze Verkeersregelaars. 
 
Voor de leden is het een verrassing waar de tocht naar toe gaat. Er is gezelligheid 
bij de start, de routes zijn de moeite waard en er worden mooie rustpunten 
gevonden. Zo kwam de eerste tocht terecht bij Stoomhoutzagerij De Wilpsche Dijk 
voor een informatieve middag en dronken we onder andere koffie in de 5Hoek, De 
Driehoek, Heerlijkheid Linde en in Diepenveen. In plaats van het uitstapje werd er 
een dagtocht georganiseerd en reden De Stokvisrijders via de pont De Dommerholt 
naar De Kribbe voor de lunch en vervolgens naar Kriebelz in Terwolde voor een 
gezellig etentje. Daar kwamen ook de leden en vrijwilligers die niet mee konden 
rijden of fietsen. Tot slot ging iedereen met een mooie Stokvisrijderstas naar huis. 
 
 

 



Test Case veiligheid en stabiliteit scootmobiel  
Voor het nieuwe programma TEST CASE van BNN VARA werd in 2022 de Vereniging 
gevraagd om mee te werken aan de opnames over het onderwerp veiligheid en 
stabiliteit van de scootmobielen.  
Op 31 januari zaten alle Stokvisrijders in spanning voor de TV. 
De uitzending van TEST CASE maakte veel los en er kwamen veel positieve reacties  
en respect voor de Stokvisrijders. Daarnaast werd ook gezegd dat het erg korte en 
snelle stukjes waren. Wij misten inhoudelijke context die o.a. ontbrak doordat  
Wmo, Welzorg en fabrikanten niet aanwezig waren.  
 
Er waren veel opmerkingen over het belang van (evt. verplichting tot) lessen, 
aandacht voor gebrek aan informatie bij het afleveren van de scoots en te weinig 
kennis over de mogelijkheid om een ergotherapeut in te schakelen voor lessen / 
begeleiding. Tot slot was er het dilemma van scootgebruikers over kwaliteit en 
veiligheid van de scoots en anderzijds de noodzaak om een scootmobiel te 
gebruiken vanwege de beperkingen die men heeft.  
 
Er werd een werkgroep opgestart om de genoemde aandachtspunten te bespreken 
en te kijken welke suggesties verbeteringen kunnen opleveren. Daarbij merkten wij 
dat mogelijke veranderingen heel afhankelijk zijn van overheidsinstanties en 
wetgeving. Wij houden de vinger aan de pols. 
 
Het is voor onze Stokvisrijders een bijzondere ervaring geweest. 
De Vereniging heeft voor de eerste keer in haar geschiedenis mee gedaan aan een 
activiteit die niet alleen voor de leden bedoeld is, maar voor heel Nederland: 
1.826.000 kijkers volgden de uitzending ! 
 
 

Financiën  
De Scootmobielvereniging is financieel gezond door een goed beheer van de 
penningen, ruggensteun van onze sponsoren en inkomsten door acties. 
Wij verwijzen graag naar onze website waarop alle sponsoren zijn vermeld. 
Hartelijk dank aan alle betrokkenen is hier op zijn plaats. 
 
Met vragen over de financiën kan men terecht bij de penningmeester. 
 
 
 

 
 
 
Secretariaat: Pothoofd 208  7411 ZG Deventer   Telefoon: 0570 – 618560 
E-mail: wilma@binnendijk.com     Website: www.stokvisrijders.nl 
Bankrekening: NL31Rabo0145219070 t.n.v. De Stokvisrijders  KvK: 08130015 

 

 


